
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 7 października 2014 r. 
 
OA.0002.9.2014.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr L/2014 
 

z obrad L sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 
30 września 2014 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na L sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 12 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły 
udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności stanowią załączniki nr 2 
i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pękalski o godz. 1002 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
 Porządek obrad w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęty został 
jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 
2) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 234 o pow. 0,05 ha 

w Ruszelczycach) stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 
3) wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu oraz budowę 

podziemnej sieci elektroenergetycznej, słupowej stacji transformatorowej 
i podziemnej sieci elektroenergetycznej w celu poprawy parametrów zasilania 
na działce nr 128 w miejscowości Wola Krzywiecka; 

4) zmieniająca uchwałę własną nr 290/XLIX/2014 z dnia 20 sierpnia 2014 r. 
w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza do zawarcia porozumienia 
i przyjęcia do realizacji zadania publicznego Powiatu Przemyskiego w zakresie 
„Przebudowa chodników w miejscowości Krzywcza na działce nr 832 
w Krzywczy”; 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski i informacje. 
7. Zakończenie obrad. 
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Ad 2. 
 Protokół Nr XLIX/2014 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza 
został wyłożony do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne wnioski 
i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, zostanie 
to uznane jako przyjęcie tego protokołu. 
 
 
Ad 3. 
 Realizując punkt 3 obrad Rada Gminy w pierwszej kolejności przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy na 2014 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
Natomiast szczegółowe uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawił 
Wójt Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 292/L/2014 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości 
(działki nr 234 o pow. 0,05 ha w Ruszelczycach) stanowiącej własność Gminy 
Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Wójt zgłosił autopoprawkę do § 1 proponowanej uchwały, aby 
dotychczasowej jego treści nadać nowe brzmienie: 

„§ 1. Przeznacza się do sprzedaży w drodze przetargu 
nieograniczonego działkę nr 234, o pow. 0,05 ha zabudowaną 
budynkiem mieszkalnym przeznaczonym do rozbiórki położoną we wsi 
Ruszelczyce wpisaną do KW PR1P/00051018/1 w Sądzie Rejonowym 
w Przemyślu objętą decyzją znak: SGiOŚ.6730.19.2014 z dnia 
22.08.2014 r. Wójta Gminy Krzywcza ustalającą warunki zabudowy 
dla inwestycji pn. >>budowa wolno stojącego budynku mieszkalnego 
i budowa wolno stojącego budynku gospodarczego w zabudowie 
mieszkaniowej jednorodzinnej<<.” 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie innych uwag 
i zapytań, do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 
0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” (Nr 293/L/2014 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
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 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 
służebności przesyłu oraz budowę podziemnej sieci elektroenergetycznej, 
słupowej stacji transformatorowej i podziemnej sieci elektroenergetycznej 
w celu poprawy parametrów zasilania na działce nr 128 w miejscowości Wola 
Krzywiecka. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 294/L/2014 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza zmieniającej uchwałę 
własną Nr 290/XLIX/2014 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza 
do zawarcia porozumienia i przyjęcia do realizacji zadania publicznego 
Powiatu Przemyskiego w zakresie „Przebudowa chodników w miejscowości 
Krzywcza na działce nr 832 w Krzywczy” 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
Natomiast szczegółowe uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawił 
Wójt Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 295/L/2014 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 4. 
 Wójt Gminy Krzywcza Witold Szpytman przedstawił informację o swojej 
pracy w okresie międzysesyjnym (Informacja ta stanowi załączniki nr 8 
do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 5, 6. 
 Radny Wojciech Sawicki powiedział, że w dniu 26.09.2014 r. piątek 
jadąc samochodem zauważył martwe zwierzę leżące na drodze wojewódzkiej 
w Ruszelczycach. Przejeżdżając tamtędy trzy dni później zauważył on, że 
zwierzę to nie zostało jeszcze sprzątnięte. Dziwi go to, że Kierownik Referatu 
Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza i Zastępca Wójta 
przejeżdżają tamtędy i nie czynią nic, aby spowodować usunięcie tego 
martwego zwierzęcia. Dziwi go również postawa mieszkańców Ruszelczyc, 
którzy powinni interweniować w tej sprawie. 
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 Wójt Gminy powiedział, że jest szereg problemów dotyczących regulacji 
prawnych nie tylko w tej kwestii, ale i innych związanych z funkcjonowaniem 
dróg publicznych. 
 Radny Marek Bosak uważa, że sprawą usunięcia padniętej zwierzyny 
z drogi powinien się zająć jej zarządca. 
 

 Radny Józef Opałka wnioskował o pospawanie siatki na kładce 
w Bachowie. 
 

 Sołtys wsi Reczpol Maria Pawłowska wnioskowała o sprzątanie 
przystanków autobusowych oraz o wykoszenie cmentarza w Reczpolu. 
Ponadto zgłosiła, że do tej pory nie przekazano jej paliwa do kosiarki, zgodnie 
z obietnicą Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy 
Krzywcza. 
 

 Radny Wojciech Sawicki pytał Wójta – Dlaczego, pomimo zastrzeżeń 
do efektów pracy Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, nie podejmuje 
konkretnych działań w tej kwestii. 
 Wójt odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy nie zgodził się z tym, 
że jest to tylko i wyłącznie jego wina. Jest on kierownikiem, który nie ma 
zbytnio, pracowników do dyspozycji. Czasami wychodzą nagłe sprawy, 
czasami umawia się zrobić dane prace i je realizuje, ale przyznał on również, 
że część zarzutów jest jak najbardziej uzasadniona. 
 Zdaniem Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Bogusława 
Krzywińskiego radni i sołtysi powinni niejednokrotnie sami pokazywać 
zaangażowanie się przy realizowanych pracach gospodarczych. Czasami 
w swoich działaniach na rzecz społeczeństwa lokalnego trzeba wykazywać się 
również własną inicjatywą. 
 

 Radna Maria Napora wnioskowała o wyczyszczenie cmentarza 
w Średniej. 
 

 Członek Zarządu Powiatu Przemyskiego Wacław Pawłowski wnioskował 
o wyczyszczenie cmentarza w Ruszelczycach. 
 

 Protokół Nr XLIX/2014 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza 
przyjęty został jednogłośnie przez aklamację. 
 
 
Ad 7. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1048 
L zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VI kadencji. 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pękalski 
 


